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Van de redactie
Het laatste nummer van dit seizoen alweer, de zomer staat voor de
deur.We kijken nog even terug naar gebeurtenissen en activiteiten van
de afgelopen maand: de succesvolle straatspeeldag en het straatvolley-
baltoernooi.Verder worden de eerste activiteiten voor het volgend sei-
zoen al weer aangekondigd: de spokenspeurtocht en het buurtfeest.

De soos is op ‘uitje’ geweest en doet daarvan in dit nummer verslag.
Verder maken we kennis met Sam en Mariska Rubens, ondernemers in
onze wijk. De werkgroep JOOP informeert ons over de vorderingen
van de Ontmoetingsplek, en de wijkraad geeft de stand van zaken van
de verschillende ontwikkelingen.

De redactie wenst u alvast een prettige vakantie toe!

Ysbrand
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Met de laptop op schoot achter in de tuin, een koel witbiertje er
naast, zwoele achtergrondmuziek en bij een heerlijke avondzonnetje
is dit stuk geschreven. De weersvoorspelling voor komende week;
boven de 25 graden. Kortom; het is ZOMER! 
Dat betekent dat het seizoen 2008/2009 voorbij is. Een seizoen waar
we met een voldaan gevoel aan terug denken.
Het wijkfeest begin oktober waarbij burgemeester Pauline Krikke de
verbouwde zaal opende, de band Liever Zonder Haar 's avonds in de
tent een fantastisch optreden gaf en binnen in de zaal de jeugd kon
dansen op de beats van DJ Bouncy en DJ Beerbo.

- Na een zeer lange zoektocht hebben we een nieuwe trainer 
gevonden voor onze groepen Aerobic en BBB. Iedereen is zeer
te spreken over Anita Hofwegen en dat doet ons goed.

- De kledingbeurs in september en maart kent een grote aan- 
trekkingskracht waarbij kinderkleding en speelgoed van hand 
tot hand gaat.

- Bij het paaseieren zoeken in april met de processie rondom 
het grote gouden ei, hebben we alweer een nieuw record aan 
kinderen mogen ontvangen in het Openlucht Museum; 235!

- Dit seizoen zijn er ook een aantal nieuwe initiatieven opgestart
en zeer succesvol geweest; de expositie van onze schilderclub 
(maart jl.), het Creatief Rondje Craneveer (oktober 2008) en 
de Tai Chi op vrijdag.Volgend seizoen krijgt dit zeker een ver
volg!

- Bovenop de jaarlijkse wijkgelden is ons voor de jaren 
2008, 2009 en 2010 van de gemeente extra budget (zgn. bewo-
ners budget) toegezegd. Het Oranjefeest op Koninginnedag, de 
straatspeeldag en het (komende) buurtfeest hebben hier al 
gebruik van gemaakt. Door dit aanvullende budget hebben zij 
meer en andere activiteiten kunnen organiseren dan voorgaan
de jaren.

Kijk op www.craneveer.nl voor de foto's.

Sraatvolleybaltoernooi en straatspeeldag
Zondag 7 juni werd er door 7 straatteams fel gestreden op de gras-
velden aan de Eduard van Beinumlaan om de straatvolleybalbeker.
Het evenement trok veel wijkbewoners van jong tot iets minder

Van het bestuur
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jong wat de saamhorigheid weer versterkt.
Enkele dagen later waren meer dan honderdvijftig kinderen de baas
op de Sweelincklaan en Bernard Zweerslaan. Judith Graafsma en
consorten zijn er wederom in geslaagd onze kinderen een leuk en
gevarieerd programma te bieden. Na vier jaar de organisatie ver-
zorgd te hebben draagt Judith het stokje over aan Cindy en Nico
van Sweelincklaan 22. Zij zullen volgend jaar de straatspeeldag orga-
niseren.We willen Judith hartelijk danken voor de perfecte organisa-
tie van dit succesvolle evenement.

Vooruitblik komend seizoen:
Algemene ledenvergadering
Dinsdag 15 september zullen wij ons verantwoorden voor wat we
dit seizoen hebben gedaan en zal tevens het financiële huishoud-
boekje gepresenteerd worden.Tijdens de ALV wordt de contributie
voor het komend seizoen vastgesteld. Ook gaan we dan afscheid
nemen van enkele bestuursleden, waaronder de penningmeester.We
zijn hard op zoek naar nieuwe bestuursleden en houden ons aanbe-
volen voor suggesties van nieuwe mensen.

Spookachtige Spanning in het Bos
Mortica brengt met haar gruwelijk aardige vrienden en vriendinnen
een bezoek aan het Zijpendaalse bos en jij mag ze opzoeken.
Zaterdag 10 oktober dwalen ze rond rondom het door JOOP
waanzinnig leuk opgeknapte voetbalveldje aan de Wolflaan.Als je 's-
avonds goed luistert hoor je de wolf al huilen en de uil roepen. Het
decor is al gereed.

Start seizoen
Begin september starten de meeste activiteiten van Craneveer
weer. In de recreatiezaal kan vanaf 1 september gestart worden.
Doordat de gemeente in de vakantie de gymzalen opknapt, waarbij
de oplevering pas in september valt, beginnen de sportactiviteiten
later. De bovenzaal is weer beschikbaar vanaf 7 september, de bene-
denzaal vanaf 21 september. Een paar activiteiten kunnen twee
weken verplaatst worden naar de bovenzaal, zodat die groepen ook
al vanaf  7 september kunnen starten. Damesgym op de gewone
tijd, volleybal donderdag van 21.00 - 22.00 uur en de zaterdag sport
begint een uur vroeger dan gebruikelijk, om 9.00 uur. Dus heren;
vroeg uit de veren!!
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Agenda
15 september Algemene Ledenvergadering
19 september Buurtfeest
Eind september Inloopavond BGB (info volgt via gemeente)
10 oktober Spokentocht

Het bestuur wenst u allen een goede zomer toe en hoopt dat u hier in
onze mooie wijk of elders kunt genieten en energie en inspiratie
opdoet voor het komende seizoen.

Het bestuur
bestuur@craneveer.nl 

JOOP werkt verder

Na de eerste geslaagde JOOP-dag volgde op 16 mei JOOP-dag num-
mer twee. Jong en oud hebben weer hun steentje bijgedragen. Er staat
nu een echte wolf aan de De Wolflaan. De historische grens van park
Zypendaal is weer duidelijk zichtbaar door de boomstammetjes die we
aan de rand van het veld hebben ingegraven. Kom eens kijken, rust uit
op een bankje en geniet van deze prachtige plek in onze wijk.Wil je
ons ook een keer helpen? Mail ons op JOOP@craneveer.nl.

Werkgroep Joop
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Straatspeeldag 2009
"Okee, nog één keertje dan". Judith Graafsma, de drijvende kracht achter de
Straatspeeldag in onze wijk kon het niet over haar hart verkrijgen dat de
Straatspeeldag dit jaar niet door zou gaan. Judith en haar trouwe team wil-
den eigenlijk graag het stokje doorgeven aan een nieuwe ploeg. Maar er was
niemand beschikbaar voor de organisatie. En wat hebben onze kinderen
daar mee geboft.Want het was weer een klapper dit jaar! 

De zandberg en waterton, de schminktent, ballenbak, kruiptunnels,
doelschietbord en het reuze-springkussen. Het was er allemaal weer.
En de kinderen vinden het elk jaar een geweldig feest. Ze graven, ren-
nen, springen en spelen, bijna letterlijk tot ze er bij neer vallen.

De traktaties en de koffie met koek (van bakker Hilvers) smaakten
jong en oud prima.Vooral de popcorn was het wachten in de rij zeker
waard. Mmm… wat ruikt dat toch heerlijk. Gezonde fruitijsjes - peer
of aardbei - waren niet aan te slepen. Claire King ging zelfs nog voor
een nieuwe lading naar de Coop, zodat ieder kind een ijsje heeft
gekregen.

Er waren drie nieuwe activiteiten dit jaar. Clown Fleur was er om
figuurbalonnen te maken. Leuk voor de iets oudere kids was de coole
dansclinic van Dans-je-fit: onder leiding van een charmante en vooral
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aanstekelijk beweeglijke dansleraar hadden onze kinderen "in no time"
een streetdance ingestudeerd. Een eervolle vermelding verdient David
Rubens, 3 jaar, die de "moves" bijzonder snel oppikte!
De topper van de dag was toch wel de nieuwe "button-machine", die
door de wijkvereniging Craneveer is aangeschaft. Het idee is simpel. Je
kiest een leuk plaatje, of maakt een eigen ontwerp met (gekleurd)
papier en viltstiften. Dat wordt op maat gesneden en in een button
gezet. En klaar is Kees (of
Jeen of Bram…). Er waren
ook sleutelhangers die je zo
kon maken. De kinderen
stonden eindeloos geduldig in
de rij te wachten tot ze met
hun plaatje aan de beurt
waren. Om kwart over vijf
sloeg Danielle Verspeek (bijna
met blaren op de vingers) de
laatste button en was het
feest voorbij.

Een topdag! Dankjewel Judith,
Ingrid, Katinka, Margriet,
Danielle, Claire, schminkmoe-
ders en alle andere vrijwilli-
gers die elk jaar trouw van
de partij zijn!

Anne-Marie Schiffeleers
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UIT MET DE SOOS
Op 27 april jl. was het weer zover: het jaarlijkse uitje van de maandagmid-
dagsoos.Om meer redenen hebben de organiserende dames er deze keer een
bijzondere dag van gemaakt. Op de eerste plaats, omdat door omstandighe-
den in 2008 het uitje moest komen te vervallen. Maar de tweede reden is
ook belangrijk: dit jaar bestaat de soos 25 jaar! In september 1984 vonden
enkele bewoners van onze wijk, dat er wel eens wat meer "leven in de brou-
werij" zou mogen komen. De dames Mien Schuurman en Wil Kwadijk, werk-
zaam bij de vrijwillige hulpdienst, pakten dit idee op en startten de maandag-
middagsoos.Voor wie het zich nog herinnert: de oprichtingsvergadering was op
2 oktober 1984. En nu we 25 jaar verder zijn? De soos leeft en bruist. De
recreatiezaal is elke soosmiddag gevuld met bridgende, klaverjassende en
rummicub spelende senioren; en niet te vergeten, met luidruchtige biljarters.

En nu is het maandagochtend 27 april en verzamelen zich 20 soosdeel-
nemers in de Viottastraat om deel te nemen aan het uitje. Het vertrek is
om 11.10 uur. De meesten zijn stipt op tijd, sommigen al vóór 11 uur en
een enkeling is op het laatste het nippertje, want na voorafgaand avond-
lijk feestgedruis heeft hij zich verslapen. Op de plaats van vertrek heerst
wel een lichte spanning: wat gaat er gebeuren? Programma van de
excursie is namelijk door de organisatoren strikt geheim gehouden.

En dan vertrekt de colonne van zes auto's, twee van de organiserende
dames voorop, de derde in de bezemwagen, om de boel bij elkaar te
houden. Het kompas op Noordwest.We gaan richting Schaarsbergen,
waar om te beginnen in het dorpshuis voor ons een maaltijd is voorbe-
reid. Na de lunch wordt de reis vervolgd, met nog steeds: kompas
Noordwest. De meesten van ons weten dan al, waar het op af gaat:
ingang Nationaal Park. Dit Veluwelandschap is altijd mooi, maar nu, in het
voorjaar zijn vooral alle schakeringen van het jonge groen een wonder
om te zien. En dan het licht erover: we hebben de afwisseling van een
felle zon tegen de zware (Hollandse) wolkenluchten. Een goed idee van
het bestuur, in het voorjaar op pad te gaan!
Na flinke omzwervingen in een rustig tempo bereiken we het tweede
doel van onze dagtrip: Het bezoekerscentrum Museonder. Een bezoek
aan het Museonder is altijd de moeite waard. Het is leuk te zien dat,
naast ons senioren, ook veel families met kinderen belangstelling heb-
ben voor hoe de Veluwe "in elkaar zit", geologisch, de ontwikkeling van
de natuur, de waterhuishouding, enz. Sprekende zwerfstenen die over
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zichzelf vertellen zijn altijd spectaculair en ervaren hoe een aardbeving
voelt onder je voeten, is ook iets, wat je niet gauw weer vergeet.

Het volgende onderdeel van het programma is de videofilm in restau-
rant de Koperen Kop over het ontstaan en de ontwikkeling van het
nationaal park. Mooie natuuropnamen en interessante beelden en ver-
halen over het jachthuis St. Hubertus. Het gaat ook over de bouw, de
bewoners, de ruzie met architect Berlage (over wel of niet een erker)
en over de ontwikkeling van het museum Kröller-Müller, waarin de
kunstverzameling van Mevrouw Kröller-Müller werd gehuisvest.

Tijdens de vertoning van de film krijgen we een hilarische situatie. Het
geluid van de apparatuur zakt steeds even weg en op een bepaald
moment horen we niets meer. Fokje Kroneman slaat alarm en een
medewerkster van het restaurant komt kijken, overigens met een blik
en gebaar van "ik heb er ook geen verstand van". Ze is nog niet gearri-
veerd of het geluid herstelt zich vanzelf. Deze scène herhaalt zich twee
of drie keer. Medewerkster geïrriteerd. Ze laat haar blik gaan over de
zaal: altijd die senioren weer, lijkt ze te denken. Of wij er wat aan kun-
nen doen. Maar Fokje laat het er niet bij zitten. Een techneut moet
erbij komen. Deze arriveert, hij morrelt wat aan de draadjes en de
contactjes en het probleem is opgelost. De film wordt herstart vanaf
het moment dat het geluid echt wegviel en loopt nu soepel naar zijn
eind. Mooie film, goede keus.

Na koffie en voortreffelijk appelgebak loopt ook onze soosdag naar
zijn eind. Onze colonne trekt nog met een wijde boog door het land-
schap.We spotten nog zes of zeven edelherten, die op afstand rustig
langs de bosrand grazen en ons bezoekers daarbij geheel negeren.
Rond half zes zijn we terug op start/finish. Iedereen voldaan en zeer
tevreden. Namens alle deelnemers spreek ik waardering uit voor de
dames van de organisatie,Wil Kwadijk, Fokje Kroneman en Marjan
Bierlaagh. Zij regelden een mooie dag, doordacht, goed verzorgd en
perfect georganiseerd.We vinden het jammer, dat Mien Schuurman, ini-
tiatiefneemster van het eerste uur, om gezondheidsredenen niet kon
deelnemen aan deze 25-jarige jubileumtrip.We hebben haar gemist!
Bent u een lezer die zich afvraagt of de soos ook iets voor u is? De
volgende 25 jaar zijn begonnen. Kom eens langs, of informeer: de
adressen staan in het Craneveertje. En een uitje is er elk jaar! 

Wiebe Ottink
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Oproep voor acteurs voor de 
"Spookachtige Spanning in het Bos"

De spokentocht wordt dit
jaar op zaterdag 10-10-09
gehouden en speelt zich af
in het Zypendaalse Bos
aan de Wolflaan.
Voor het theater hol heb-
ben we de JOOP ontmoe-
tingsplek gekozen.Voor
het hele festijn zijn we,
naast onze bekende
acteurs, op zoek naar
nieuw talent. Ook zijn we
op zoek naar vrijwilligers
die de organisatie willen
versterken om zo'n
geslaagd mogelijke span-
ning in het bos te creëren.
Schroom niet, meld je aan!
Dat kan per mail:
bestuur@craneveer.nl

Hermine van der Burgt
Ton Janssen
Annemarie vd Flier
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START AANLEG TENNISPARK DE GROENE KAMER
Verhuizing naar Cranevelt komt in zicht

Zoals bij velen in de wijken Cranevelt/Alteveer bekend, verhuist
tennisclub ATC De Groene Kamer van haar huidige complex aan de
Lekstraat naar het Sportpark Cranevelt aan de Daam Fockemalaan.
Het heeft langer geduurd dan verwacht, maar nu start de gemeente
toch echt met het aanleggen van het nieuwe park. Er worden vier
verlichte gravelachtige , winterharde banen aangelegd, zodat tennis
het gehele jaar mogelijk is. Het bestaande clubgebouw van de v.v.
Cranevelt wordt inpandig uitgebreid met twee kleedkamers en dou-
ches; het totaal belooft een comfortabel home te worden. De ver-
wachting is dat het nieuwe park direkt na de zomer in gebruik kan
worden genomen
De Groene Kamer is een laagdrempelige, informele en gezellige
vereniging, met naast het competitie-gebeuren vele activiteiten. Er
worden lessen gegeven door erkende leraren en in de toekomst zal
een jeugdafdeling worden gestart.

Via de wijkkrant en de plaatselijke pers zullen de wijkbewoners op
de hoogte worden gehouden m.b.t. werkelijke opening en overige
bijzonderheden (bv lid worden).Vragen van zowel algemene aard
als specifieke informatie  kunnen gericht worden via e-mail:
bestuur.atc@upcmail.nl.

Adverteerders bedankt!
Dit is alweer het laatste nummer van  Craneveer van dit seizoen.
Mogen wij alle adverteerders hartelijk bedanken,want ook dankzij
uw advertentie is het mogelijk om de Craneveer huis aan huis te
bezorgen.Wij hopen ook het komende seizoen weer op u te kun-
nen rekeken. Ondanks dat de drukkosten stijgen zullen wij de
advertentie kosten niet verhogen.

redactie Craneveer
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Verslag straatvolleybaltoernooi 
Voor het eerst in de geschiedenis van Craneveer is het volleybaltoernooi geor-
ganiseerd op een zondag en wel op zondag 7 juni 2009.We hoopten daar-
mee meer jeugdteams te trekken. Er was inderdaad een nieuw jeugdteam, De
Frikadellen, die met veel zin en in eigen gemaakte shirts aan het toernooi
begonnen.

Om 12 uur waren zij ook al met veel mensen aanwezig om te helpen
met het opbouwen van de velden.We hebben op dat moment, ondanks
een grijze lucht, het besluit genomen buiten te gaan spelen.
Vanaf 14.00 waren de zeven teams op twee velden aan het strijden voor
de eer. Het weer viel mee en er waren gezellig veel toeschouwers op
het veld.Voor de jonge kinderen stonden er tafels met kabouters klaar,
die ze mochten beschilderen.Wie heeft er al een kabouter in een tuin
ontdekt?  In een partytent werden drankjes en versnaperingen ver-
kocht. Heel blij was ik met de steun van Kees, die de hele middag de
drankjes heeft verkocht en versnaperingen heeft uitgedeeld.

Toen de laat-
ste poulewed-
strijd aan de
gang was
begon het te
regenen en is
besloten om
geen extra
finalewedstrijd
te spelen. Het
team The
Catts, waarvan
veel mensen
wonen op de

Cattepoelseweg, had alle poulewedstrijden gewonnen. Zij werden de
winnaar van het toernooi, voor de teams van de Obrechtstraat en de
Mozartstraat,Amadeus, die tweede en derde werden.
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De Frikadellen zijn sportief strijdend afgestevend op de laatste plaats,
wat hen de sloerie opleverde.We verwachten wel dat zij de komende
jaren zo gaan doorgroeien dat ze een bedreiging gaan vormen voor
The Catts.

Het buurtfeestteam kon bij de meeste wedstrijden ook geen potje
breken, maar ze hebben in t-shirts van het buurtfeest, dit evenement al
wel onder de aandacht van velen gebracht.Voor promotieactiviteiten is
er van dit team al een fotoserie gemaakt. De teams Origineel en
Voodoo eindigden in de middenmoot.

Door de stromende regen viel de prijsuitreiking wat in het water en
zijn er toen geen groepsfoto's gemaakt. De sloerie was ook even
onvindbaar. De vuilniszak waarin ze opgeborgen zat, was volgegooid
met de verfresten van het kabouter schilderen. Dit leverde een roze
sloerie met blauw-groen achterwerk op. Nadat in een zeer vlot tempo
de lekkere hartige hapjes waren verorberd, is met hulp van velen het
veld weer opgeruimd en alles teruggebracht naar de Craneveer. De
laatste tafels zijn als een soort verregende processie naar de recreatie-
zaal gedragen. Een zonnige nazit zat er op de eerste zondag van juni
niet in, maar verder is het toernooi erg gezellig verlopen. Dank voor
alle mensen die hier aan bijgedragen hebben.

Marjan van Roon
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Welkom haarmode
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem 026-3516995 R.M.Waalkens
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Nooit meer terug maar Zuid
Een gesprek met Sam en Mariska Rubens

In 2003 verlieten ze met z'n tweeën hun 'Bastion' in Arnhem Zuid en vestig-
den ze een woonwinkel aan het Beethovenplein. Ze betrokken zelf het
woonhuis boven de winkel. Het was voor hen een sprong in het duister, maar
het bleek een gouden greep. Zes jaar later is hun woonwinkel niet meer weg
te denken van het pleintje en zijn ze met hun twee kinderen gesetteld in
hun huis aan de Koningsweg . Ze zijn verknocht aan elkaar, aan hun gezin,
aan hun bedrijf en aan Arnhem Noord.We maken kennis met Sam en
Mariska Rubens.

In de beginnende schemering op het pleintje zingen merels hun lente-
avondlied.Als we over de drempel van de openstaande winkeldeur
stappen zijn Sam en zijn vrouw Mariska nog druk in de weer met iets
zakelijks. Even later zitten we met koffie en thee aan een hoge tafel
omringd door talloze stalen van vloerbedekking en gordijnen.

Het verhaal van het duo 
Het begint op een mooie zaterdag in 1999 in de croissanterie van win-
kelcentrum Kronenburg. Sam wil daar net als op andere zaterdagoch-
tenden met zijn krantje gaan genieten van een croissantje. Maar het is
geen gewone zaterdagochtend. Er is een nieuwe serveerster en zodra
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Klachtenmeldpunt
overlast 

zorginstellingen:

T 088 -  005 65 80;
E cbevei l ig ing@alys is .n l  

(24 uur per dag bereikbaar).

Voor het melden van over-
last  d ie verband houdt met

Ziekenhuis  Ri jnstate , de
heroïne-unit  van Ir iszorg

of  GGZ centrum De
Braamberg .

Steigerverhuur Arnhem
Beethovenlaan 65
Tel: 06-25002116

In de wijken Alteveer en Cranevelt 
Kosteloos brengen en halen
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haar verschijning hem treft, flitst het door hem heen: "Deze en geen
ander!" Krant en croissant zijn op slag onbelangrijk.Wie is zij? Ze blijkt
een dochter van de eigenares die ook in de zaak staat. "Zullen we je
moeder eens stangen, door te zeggen  dat wij vanavond samen uit-
gaan?" zo opent Sam meteen de jacht. Mariska is niet dadelijk onder
de indruk van deze vreemde klant die al wat ouder is dan zij en Sam
zal nog heel wat tijd nodig hebben om haar voor zich te winnen. Maar
uiteindelijk bereikt hij met moed, beleid, geduld en trouw zijn doel.
Aan de manier waarop ze naar elkaar kijken is goed te zien hoezeer ze
elkaar tien jaar later nog steeds bewonderen. Mariska prijst Sams
ondernemingslust en ook zijn enorme feitenkennis over allerlei onder-
werpen, zijn ongelofelijke talenknobbel en zijn werklust. Sam bewon-
dert Mariska nog steeds grenzeloos.

Het verhaal van Mariska.
"Toen ik op 17-jarige leeftijd van de MDS (Middelbare
Detailhandelsschool) afkwam was ik eigenlijk een beetje een tutje",
zegt Mariska. "Ik ging werken in het toenmalige Postiljonhotel en avon-
tuurlijk was dat allerminst. Dat voelde ik vooral als een gemis toen een
vriend van mij die militair geworden was met allerlei avontuurlijke ver-
halen kwam over het leger. "Dat wil ik ook", wist ik plotseling. "Jij in
het leger"!!!!????, riep mijn hele omgeving die mij goed meende te ken-
nen, verbijsterd. Dat wordt honderd keer niks, meisje", wisten ze stel-
lig.
Nou, dat zouden ze merken. Ik had ook nog een extra missie, want ik
was bij mijn onderdeel De Gele Rijders pas de derde vrouw en ik
wilde persé slagen in die mannenwereld. Het was niet gemakkelijk. Een
opleidingssergeant keerde al dadelijk mijn 'damestasje' dat ik bij me
droeg om, zodat al mijn lippenstift, mascara en andere make-up over
de kazernevloer rolde. "WAT IS DAT"? schreeuwde hij in mijn gezicht.
"Ik wil hier geen WIJVEN". Het huilen stond me soms nader dan het
lachen. Maar ik wilde slagen en ik begon het steeds leuker te vinden
ook." 
Sam valt in. "Dat is typisch Mariska. Die heeft een ongelofelijk doorzet-
tingsvermogen. In 2001 wilde ze de Nijmeegse Vierdaagse lopen, maar
ze had geen zin in trainen." "Ik train niet en loop zo wel voor een
medaille", beweerde ze, "vier keer 40 kilometer, net als de kerels!" "Ik
wed met je om fl1000,- dat dat niet lukt" zei ik toen. "Dat heb ik
geweten. Ze is onderweg duizend doden gestorven, maar die fl1000,-
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heb ik verloren". "Toen ik 22 was moest ik helaas mijn legercarrière
opgeven door een ernstige knieblessure", vervolgt Mariska, "Ik revali-
deerde eerst een jaar en kwam toen tijdelijk bij mijn moeder in de
zaak, waar ik op een goede dag werd opgemerkt door een zekere
Sam." 

Het verhaal van Sam
"Ik vervulde op mijn zeventiende vervroegd mijn militaire dienstplicht
en toen ik daaruit kwam, ging ik werken bij een vloerenherstelbedrijf.
Dagenlang heb ik betonvloeren geveegd om ze te prepareren voor het
storten van een spiegelgladde vinylvloer. Ook moest ik helpen met
tapijt leggen. Ondertussen gaf ik mijn ogen goed de kost en leerde de
praktijk snel. Na anderhalf jaar dacht ik:Wat ik in loondienst kan, dat
kan ik ook in een eigen zaak. Met een collega ben ik toen begonnen in
oude Opel Kadet  met een aanhanger.We boden ons aan bij stoffeer-
bedrijven en kregen steeds meer werk. Op een dag vroeg iemand mij
of ik ook zelf stoffen en tapijten kon leveren. "Waarom niet", dacht ik,
en vanaf die dag ben ik stalen gaan opvragen en ook zelf vloerbedek-
king gaan leveren. Dat liep heel goed.Toen Mariska in mijn leven kwam
woonde ik alleen tussen de stalen in mijn woonkamer. Dat mengsel van
zaak en privé was geen ideale situatie. Daarom hebben we de stap
genomen naar deze winkel. Mariska voelt zich hier als een vis in het
water met haar detailhandelsopleiding en haar belangstelling voor
materialen en spullen en haar hartelijkheid voor mensen .

Wensen in het leven
Sam: "We werken allebei eigenlijk iets te veel.Toen ik nog alleen was
trok ik er ieder jaar zeker twee maanden op uit om in mijn eentje te
zwerven door Europa.Vooral de Balkanlanden trokken mij. Dat zit er
nu niet meer in.We zijn beiden zes lange dagen per week in touw.We
moeten proberen iets meer vrije tijd te creëren. Dan kunnen we ook
samen met de kinderen en ook voor ons zelf iets meer leuke dingen
doen".
Mariska: "Gelukkig hebben we de kinderen veel om ons heen, doordat
we een ideale oppasregeling hebben in huis.Verder zijn we erg tevre-
den.We hebben een goede band met de mensen hier en we willen
nooit meer terug naar Zuid." 

Herma Zuidema en Henk Wagenaar
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Jaargang 36 nr.7

Zonnebloem 10 jaar in de wijk

De Zonnebloem afdeling Alteveer/Cranevelt/Schaarsbergen) bestond
dit jaar 10 jaar en dat heeft zij met haar gasten gevierd in het
Openluchtmuseum. De gasten en de begeleidende vrijwilligers zijn met
het treintje van Koningsjagt opgehaald en weer thuis gebracht. En dat
allemaal door boer Teun. Na aankomst in het OLM werd het gezel-
schap met de tram naar de Kasteelboerderij gebracht en daar onthaald
op koffie met appelgebak. Daarna werden de gasten in groepjes ver-
deeld, met een vrijwilliger als begeleiding, om het park te bekijken.Veel
lopen was gelukkig niet nodig, want er rijdt een trammetje. In de her-
berg de Hanekamp werd de lunch gebruikt, die bestond uit 3 soorten
pannenkoeken (met spek, kaas of appel/rozijnen met kaneel) en allerlei
drankjes. De wandeling / rit door het park werd hierna voortgezet,
totdat het om ongeveer 15.00 uur weer tijd was om te vertrekken.
Het was een zeer geslaagde dag, die heel goed georganiseerd was en
die bij een ieder enorm in de smaak viel.

de Zonnebloemmetjes
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Van de wijkraad
Veilige oversteek Cattepoelseweg wordt gerealiseerd!!
De oversteek op de kruising Cattepoelseweg en de Chopinlaan wordt
aangelegd. De plannenmakerij en het overleg met de gemeente hebben
zijn vruchten afgeworpen. Cees Jansen, wethouder Verkeer van
Arnhem, heeft het ontwerp goedgekeurd en de financiën hiervoor
beschikbaar gesteld.

Hoe was het ook al weer? Eind mei 2008 hoorde Marit Evers dat de
kruising Cattepoelseweg / Chopinlaan "winnaar" is geworden van de
wedstrijd onveiligste kruispunt van Gelderland van de ANWB. De inzet
van Marit en de steun van de buurt hebben geleid tot deze winst.
Vervolgens werd door een werkgroep, in samenwerking met de
gemeente, gewerkt aan een plan. Eind april zijn deze plannen voorge-
legd aan de buurt. De buurt heeft overwegend positief gereageerd op
de voorgelegde plannen.

En hoe nu verder? Voordat de veilige oversteek gerealiseerd kan wor-
den, moet de bushalte verplaatst worden naar de hoofdrijbaan. Zodra
dit gerealiseerd is, kan de oversteek gemaakt worden. Hoe lang dit gaat
duren, is nog niet duidelijk.Wel dat dit nog dit jaar zal gebeuren.
Al met al een geweldig resultaat.

Werkgroep "veilige oversteek Cattepoelseweg", Auke Beekhuis 
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Ingezonden brief 

Beste Buurtbewoners,
Hiermee willen we u graag berichten dat Woningstichting Openbaar
Belang de bewoners van de seniorenwoningen heeft aangezegd dat in
juni 2011 de woningen gesloopt worden. Het gaat om de seniorenwo-
ningen aan de Eduard van Beinumlaan, Slothouberstraat, Van
Steenwijkstraat, Maria Hamstraat en de Helena Coetsstraat.

De avond, 26-05-2009, van de mededeling van de WOB was er weinig
tegen in te brengen, dat was het beleid! 
In september zal de woningstichting verdere details bekendmaken over
hun plannen. Ondertussen gonst het van de verhalen die, zoals u
begrijpt, alleen maar onrust veroorzaken. Daarom doet de commissie
een beroep op iedereen om geduldig af te wachten tot er bewijsbare
uitlatingen kunnen worden gedaan.

De bewonerscommissie van deze seniorenwoningen wil u op de hoog-
te houden van de ontwikkelingen die plaats vinden. Het is in ons aller
belang, dat we de rust bewaren.We zullen op korte termijn de plannen
van de bewoners van de woningen aan u bekend maken .
Bij onderstaande adressen kunt u altijd met vragen terecht.

Met vriendelijke groet.
Bewonerscommissie:Anti_Sloopvirus de Eekhoorn
Nelleke Manche, M. Blokhuis, correspondentieadres: m.blokhuis34@chello.nl

Nog  geen  donateur  van  Craneveer?
€10 per jaar per gezin, € 5 per jaar per persoon

Naam: …………………………………….

Adres: …………………………………….

Inleveren bij: 
Administratie Craneveer p/a Obrechtstraat 24, 
6815 BR Arnhem of mail : admin@craneveer.nl
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